



5天4夜沙巴全新体验 Sabah 魅力所在

DEP DATE 出发日期	SINGLE 单人间	TWIN/TRIPLE/CWB 双人/三人/小孩含床	CHILD NO BED 小孩无床
NORMAL PRICE	s\$1299	s\$999	s\$849
21 DEC 2026	s\$1449	s\$1149	s\$999

DEP. DATE: 09 Nov / 21 Dec 2026 / 16 Jan / 15 Feb / 22 Mar 2027



普陀寺



FISH SPA



DAY 1 新加坡 → 亚庇 SIN → KK

Lunch | Dinner

✦ FLIGHT DETAILS: TR-490 SIN-BKI 0835/1105

机场接机后前往市区伍月花中式餐厅享用午餐。

开始简单市区游览：参观普陀寺 (30分钟) 水上清真寺外观 (15分钟) 沙巴基金局大厦外观 (15分钟) 土产店 (30分钟) 丹蓉阿鲁第一海滩 (30分钟)。入住市区酒店休息。晚餐于丝绸日落豪华巡航/亚庇市夜景晚餐巡航。(4点码头集合登记/4点半安全介绍登上游艇/5点日落游艇派对开始/5点半享用晚餐/7点半返回码头) 日落晚餐巡航让您在海上欣赏日落的美景，同时品尝国际自助餐，并伴随着船上现场乐队的音乐。这趟巡航将经过风景如画的路线，带您穿过东姑阿都拉曼海洋公园的岛屿和著名的亚庇市海滨，沐浴在温暖的金色光芒中享受沿途的风景。

Airport pick-up and then transfer to **May Flower Restaurant for lunch**. After lunch, Start a simple **City Tour**: visit **Putuo Temple** (30 minutes), **Floating Mosque Exterior** (15 minutes), **Yayasan Sabah** (15 minutes), **Souvenir Shop** (30 minutes), **Danrong Aru First Beach** (30 minutes). Check in city hotel. **Dinner will be a luxury sunset cruise/Kota Kinabalu night view dinner cruise**. (Meet at the pier at 4:00 PM for check-in/4:30 PM for safety briefing and boarding/5:00 PM for the sunset yacht party/5:30 PM for dinner/7:30 PM for return to the pier) Sailing along the South China Sea, witnessing the spectacular scenery of Kota Kinabalu. From the ship, you can see famous landmarks: Suria Sabah Mall, Hyatt Regency Kota Kinabalu, Kota Kinabalu Market, the handicraft market, the beachfront, and the Silk Resort.

➡ HORIZON HOTEL OR SIMILAR

DAY 2 亚庇 KK

Breakfast | Lunch | Dinner

早餐后前往最高海拔4095.2公尺东南亚第一高峰~神山。这个受政府法令保护的神山又名中国寡妇山。浓密的雨林，沿着山帘的起伏，清新的空气和诡异多变的气候。神山公园导游人员将详细介绍神山上所有珍奇的动植物。参观神山地质公园和徒步雨林小径。

于马来风味餐厅享用午餐。午餐后前往温泉和挑战树顶吊桥。入住 PERKASA 酒店前来一个与鱼共舞 FISH SPA。晚餐于酒店享用火锅餐

After breakfast, head to **Mount Kinabalu, the highest peak in Southeast Asia at an altitude of 4095.2 meters**. This sacred mountain, which is protected by government decrees, is also known as the Chinese Widow's Mountain. Dense rainforests, undulations along mountain curtains, fresh air and eerily changeable climates The Kinabalu Park guide will give you a detailed introduction to all the rare flora and fauna of Mount Kinabalu. Visit the **Kinabalu Geopark** and **hiking the rainforest trail**. **Lunch at a Malay restaurant**. After lunch, head to the **Poring hot springs** and **challenge the treetop suspension bridge canopy walk**. Visit to **Fish SPA** before check in **Perkasa Hotel**. **Enjoy steamboat dinner at hotel**.

➡ PERKASA HOTEL OR SIMILAR



亚庇市夜景晚餐巡航



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357

8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.: TA01285

@singatour.sg

singatour.com

DAY 3 亚庇 KK

Breakfast | Lunch | Dinner

早餐后前往 **DESA 奶牛场** 后自费参与喂食小奶牛和品尝新鲜牛奶或奶牛冰淇淋雪糕, 幸运的话还可以近距离接触神山合照。
继而前往 **Kundasan War Memorial** 战争纪念馆。于 **Mt Borneo** 享用午餐。午餐后在 **Nabalu / Kundasan Market** 逛市集。这里有当地农产品, 手工艺品及纪念品售卖。另外有新鲜水果如榴莲, 山竹, 黄莉, 香蕉等等。入住市区酒店。于酒店享用晚餐。

After breakfast, go to the **DESA dairy farm** and participate in feeding the baby cows and tasting fresh milk or cow ice cream at your own expense.

Continue to the **Kundasan War Memorial**. **Lunch at Mt Borneo**. After lunch, visit the market at **Nabalu / Kundasan Market**. Local produce, handicrafts and souvenirs are sold. In addition, there are fresh fruits such as durian, mangosteen, pineapple, banana etc. Check in hotel. **Dinner at hotel**.

➡ GRANDIS HOTEL OR SIMILAR



DESA 奶牛场



Kundasan Market 逛市集

DAY 4 亚庇 KK

Breakfast | Lunch

早餐后前往码头搭乘快艇前往东姑都拉曼国家公园~马努干岛, 粉白的沙滩, 清澈见底海水, 五彩缤纷的珊瑚交织成梦幻般热带天堂的旅游海报, 您可尽情欣赏清澈海水底下的热带鱼群, 您可以在全岛最好的沙滩上散步, 游泳等, 享用丰富的海岛自助午餐, 您可以一边用餐, 一边享受海风徐徐吹来, 而后可自由散步海边栈道, 您可以在海里感受一下游泳的乐趣, 让你置身于温暖的阳光, 迷人的海景里, 度过美好的海上假期。乘快艇回市区码头。回酒店休息。晚餐自理。

After breakfast, head to the pier to board the **speedboat to Tengku Rahman National Park - Manukan Island**, the white sandy beach, the clear underwater water, the colorful corals are interwoven into a fantastic tropical paradise travel poster, you can enjoy the tropical fish under the clear water, you can walk on the best beach on the island, swim, etc.

Buffet lunch with enjoy the sea breeze while dining, and then you can walk freely on the seaside plank road, you can feel the fun of swimming in the sea, so that you can be in the warm sunshine, charming sea view, and spend a wonderful sea holiday. Take a speedboat back to the city pier. Back to hotel. Own dinner.

➡ GRANDIS HOTEL OR SIMILAR



马努干岛



水下活动

配套包含: ✓ 乘坐 Scoot 的往返机票 ✓ 含 7 公斤手提行李和 20 公斤托运行李
✓ 按照行程安排住宿、交通和餐饮 ✓ 中文导游

PACKAGE INCLUSION: ✓ Roundtrip Air Ticket via Scoot

✓ 7kg hand carry + 20kg check-in baggage ✓ Chinese-Speaking Tour Guide

✓ Accommodation, transportations, tours and meals as per itinerary



Mari Mari 五大民族文化村

DAY 5 亚庇 → 新加坡 KK → SIN

Breakfast | Lunch

早餐后前往 **Mari Mari 五大民族文化村** 离市区中心大约四十五分钟车程, 在此可让您深入了解沙巴多元种族的文化。工作人员将在村庄的入口向入内参观的游客们讲解有关文化村的禁忌, 特色与各族习俗。接着您将经过吊桥越过一条小河, 被一班原始猎人头族装扮的土著迎接你们得到来。文化村里每个族群的房屋都是由他们的后裔所建造, 其中包括: 沙巴最大族群 - 卡达山杜顺族, 以长屋闻名的 - 龙古斯族群, 素有森林专家之称的 - 伦达耶族群, 素有东方牛仔之称的 - 巴天族群及最后一个族群就是当年令人闻风丧胆的沙巴猎头族 - 毛律族群。在各族群所建造的传统建筑里, 您可以亲身经历各族群古时候的日常生活方式。在里头您可以学会如何用竹筒来煮煮佳肴, 如何制作马来糕点、道地米酒、班兰饮料等。还会见识到如何制造古时候战士用的树皮战衣, 如何用原始的方法生火, 了解并参与土著日常生活知识与娱乐, 欢庆节日的玩艺, 服装与文化舞蹈表演等。这肯定让您欢笑连连与大开眼界!

享用海鲜午餐后前往 **IMAGO SHOPPING**。

晚餐自理。集合送机场。全部行程结束。

After breakfast, proceed to **Mari Mari Cultural Village**, about a 45-minute drive from the city center, where you can learn more about Sabah's multi-ethnic culture. At the entrance of the village, the staff will explain to visitors the taboos, characteristics and Xi of the cultural village. You will then cross a small river over a drawbridge and be greeted by a group of natives dressed as primitive hunters. The houses of each ethnic group in the village are built by their descendants, including: the largest ethnic group in Sabah - the Kadazan Dusun ethnic group, the Longus ethnic group known for their longhouses, the Lundaye ethnic group known as the forest experts, and the Oriental cowboy known as the Oriental cowboy The Bayao and the last group are the feared Sabah headhunters - the Maolu tribe. In the traditional buildings built by various ethnic groups, you can experience first-hand how each ethnic group lived in ancient times. Inside, you can learn how to cook with bamboo tubes, how to make Malay pastries, authentic rice wine, pandan drinks, etc. You will also learn how to make the bark suits used by ancient warriors, how to make fires in primitive ways, learn about and participate in the knowledge and entertainment of indigenous daily life, festival celebrations, costumes and cultural dance performances. **Enjoy Seafood lunch before heading to IMAGO SHOPPING**. Dinner at your own expense. Transfer to the airport. End of the tour.

✦ FLIGHT DETAILS: TR-493 BKK-SIN 2000/2230

注意: 顺序/行程、膳食、航班详情可能会更改, 恕不另行通知

NOTE: SEQUENCE OF/ITINERARY, MEALS, FLIGHT DETAILS MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

配套不包含: ✦ 机场税 \$180 / 人 (预订时支付) ✦ 领队小费 (如有) \$30 / 人
✦ 导游 + 司机小费 \$30 / 人 (预订时支付) ✦ 旅游保险

PACKAGE EXCLUDE: ✦ Airport Taxes at \$180/pax (Pay upon booking)

✦ Guide + Driver Tips at \$30/pax (Pay upon booking)

✦ Tour Leader Tips (if any) at \$30/pax ✦ Personal Travel Insurance

28.07.26



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:
TA01285

@singatour.sg

singatour.com

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357